

《单词百科:viewpoint是什么意思?viewpoint怎么发音?viewpoint的解释和用法》

英语单词viewpoint是什么意思?viewpoint怎么读?viewpoint怎么发音?简答网为您整理了viewpoint的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



viewpoint怎么读

viewpoint的读音:[vju p nt]

viewpoint的意思

1、n.观点, 意见, 角度;视角;视点;

viewpoint的近义词

1、attitude n.态度;看法;姿势;个人风格;

2、opinion n.意见;信仰;专家意见;

viewpoint的双语例句

1、Do not cross this one viewpoint and did not get inside the circle more is approbated.

不过这一观点并没在圈内得到更多认可.

2、Corresponding proposed own viewpoint and the countermeasure regarding these loopholes and the question.

对于这些漏洞和问题相应的提出了自己的观点和对策.

3、The viewpoint of making corrugated medium without inner sizing was put out.

本文提出瓦楞原纸可以不需要浆内施胶.

4、This finale is correlative with his viewpoint of nihilism and humanitarianism.

这种结局与周氏的虚无主义和个人主义的人道主义世界观密不可分.

5、From the viewpoint of scientists, inflammation means luminous, euthermic chemical reaction.

在科学家看来, 燃烧意味着发光、发热的化学反应.

6、To include as many viewpoints as possible, the editor reserves the right to shorten letters.

为了能包括尽可能多的观点, 编辑保留对信件进行删节的权力.

7、Administrative viewpoint of value is having the effect of fundamental sex to governmental administration action.

行政价值观对政府行政行为起着基础性的作用.

8、Introspection by a Platonic viewpoint: object modeling.

柏拉图式内省: 对象建模.

9、The indication with this sufficient achievement Alibaba's viewpoint value, wish the acceptance of scene and mission.

这成绩充分的显示了阿里巴巴的价值观, 愿景和使命的承诺.

10、How Marquez formed his unique viewpoint also was analyzed in the article.

本文对马尔克斯的文学观的形成之因也有所分析.

11、Part two: It analyses Milan Kundera's novel from the viewpoint of the poetics of novels.

第二部分: 从小说诗学的角度来分析米兰·昆德拉小说文本.

12、You must persevere in using the Marxist stand, viewpoint and method to study the matters.

你们必须坚持用马克思主义的立场、观点、方法来研究问题.

13、You have to know where to stand for a good viewpoint.

你得知道站在哪里观察角度比较理想。

14、Be opposite at the same time certain specious viewpoint undertakes an analysis.

同时对某些似是而非的观点进行分析.

15、She will have her own viewpoint on the matter.

她对这个问题会有她自己的看法。

16、The islands were important from the viewpoint of American security.

从美国国土安全的角度考虑,这些岛屿很重要。

17、The article reviews analyse to was being done about academic viewpoint.

本文对有关理论观点做了评析.

18、The novel is shown from the girl's viewpoint...

这部小说是从这个女孩的视角来叙述的。

以上是简答网为您整理的viewpoint怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于viewpoint

t的用法、viewpoint的释义

、viewpoint的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/viewpoint>

